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Interpelacja dot. finansowania jednostek OSP z terenu m. Zgierza 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w związku z analizą projektu budżetu na rok 2025 i środkami, które zostały 

zaplanowane w budżecie dla jednostek OSP w Zgierzu, zwracam się o: 

- kopie dokumentów potwierdzających wyjazdowość jednostek OSP w roku 2024, 

każda z jednostek ujęta osobno (do dnia sporządzenia odpowiedzi); 

- kopii aktualnych umów zawartych przez jednostki OSP dot. opłat za czynsz, 

wynajem miejsc garażowych; 

- umożliwienie dokonania oględzin miejsc, w których to jednostki OSP garażują 

pojazdy. 
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